
Vragen raadslid De Mooij (VVD) over brief St Winkelcentrum Bogaard

Nav RA 19066 Stichting winkelcentrum In de Bogaard heeft de VVD Rijswijk de volgende vragen:

Is het vervolgtraject en het bijbehorende tijdspad gecommuniceerd naar de Stichting? Is er op dit 
moment al sprake van uitstel?

Gaat het College naar aanleiding van deze brief met de Stichting in gesprek en zijn er wellicht in 
samenspraak met de ondernemers al wat stappen die ondernomen kunnen worden, zoals 
bijvoorbeeld de zaken in het openbaar gebied die worden aangekaart in de brief?

Caroline de Mooij


